

Referat 15. Maj -23

Mødeleder: Referent: Lone Dato: 15. Maj kl. 17-19	Tilstedeværende: Jacob, Thomas, Juliane, Lone, Maja, Mette og Kaspar Fraværende: Anja og Naja
--	--



Dagsorden:	Konklusion:	Ansvarlig/Deadline
1.	<p>Opfølgning fra sidste møde.</p> <p>Børneattester ?, Thomas forsøger at lave en og forklarer os andre hvordan vi gør.</p> <p>Medlemskaber? Jacob undersøger en mulighed for at lave et familiemedlemskab, det bliver til juli. DGI ansøgning? Vi har modtaget 65.000,- af DGI fonden. HURRA! Det skal der som lovet, købes en rideskolehest for.</p>	Thomas Jacob
2.	<p>Status på økonomi og sponsorater.</p> <p>Thomas arbejder på Mark fra Folkely, aftalen når at være klar til C-stævnet i august. Hestetrailer rep. er klar med et skilt med et skilt, så giver han for 4500,- til trailerreparationer, som en præmie til stævnet. Naja var til stede, så vi kunne ikke se status.</p>	

3.	Kommunikation, hvordan agerer vi som en fælles klub og hvordan holder vi på medlemmerne?(Lukket punkt) Vi bruger mere tid på det, til vores visionsmøde. Hvor vi også samler op på tilfredshedsundersøgelsen.	
4. Maja og Kaspar og Mette deltager herfra	<p>Misty hvad melder vi ud og hvor?</p> <p>Vi melder ud at Misty skal aflives.Der har været rigtig mange faglige vurderinger på Mistys tilstand. Hun startede med at have yverbetændelse, som blev til forfangenhed. Der er har været flere dyrlæger på sagen, flere forskellige smede. Så der er blevet gjort alt hvad vi har kunne gøre for at redde Misty. Beskeden skal sendes ud på mail, når Misty der aflivet. Lone skriver den og sender den til Jacob, der sender den ud på mail til alle.</p> <p>Maja går i gang med at lede efter en ny rideskolehest.</p> <p>Rideskolehestene trænger til nyt udstyr. Maja køber nye trenser til alle rideskolehestene. Maja tjekker sadlerne op og vi starter op på at få tjekket op på de værste.</p> <p>Køb og salg af nye rideskolehest, den økonomiske ramme. 50.000 til 65.000,-</p> <p>Yvonne er i gang med at læse op på Ryttermærkerne, der skal implementeres i undervisningen</p>	<p>Lone7 Jacob</p> <p>Maja</p>
5.	<p>Rideskolehold hvem har hvilke? Vi har bug for mere overblik over holdene.</p> <p>Fast månedsmøde med underviserne.</p> <p>Kan vi holde mødet efter et bestyrelsesmøde om mandagen? Jacob tager kontakt til Maja.</p> <p>Nyt springhold med rideskolen, hvordan går det? Der er 5 på holdet og de er glade for det.</p> <p>Opsamling på voksenridelejr.</p> <p>3 dage med overnatning i den nye bålhytte. Kvadrilleridning, orienteringsridt, Springundervisning, Horsemanship og langtur</p>	Jacob

	<p>med badning med hestene. Tak til vores rigtig dygtige undervisere Alexandra Ferm, Maja Spøhr og Charlotte Toft.</p> <p>Det var et super luksusarrangement med masser af ny viden, hestehygge og god mad. Vi gør det igen næste år, Det skal ligges lidt senere på året, det var meget koldt om natten.</p>	Lone
6.	<p>Kommende begivenheder:</p> <p>Arbejdsdage d. 20/5,(Ups vi glemte at invitere rideskolefolkene)</p> <p>D- stævne 16- 17 juni- Mere reklame.</p> <p>Ridelejr for børn uge 27</p> <p>Møde i aktivitetsudvalget d.22. maj, prøver at samle op på begivenhederne.</p> <p>Tovholder til planlægning af vagterne til havnefesten?</p> <p>Fælles mail: Brug for koordinator til havnefesten, Misty alt er forsøgt, Fælles arbejdsdag d. 20/5</p> <p>Uge 27 Havnefest: fredag, lørdag og søndag.</p> <p>Vi har brug for nogle der tager tjansen, vi må række ud på facebook. Juliane laver et opslag</p>	<p>Lone</p> <p>Jacob og Juliane</p>
<p>Diverse: Visionsmøde d.26/ 5, hos Jacob kl. 17</p> <p>Bestyrelsesmøde:12/6- Kl. 17. 30 – 20.30. Evt. Undervisermøde kl. 16.30- 17.30</p>		